
Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Sociaal Domein d.d. 13 mei 2014. 

 

Aanwezig: 

de heer J.P.H. Gruijters    voorzitter 

de heer F.M.J. Biemans    lid 

de heer A.M. Brouwers     lid 

de heer H.J.G. Maas    lid 

de heer M.L.C. Spoorendonk    lid 

mevrouw G.J.J. Vereijken    lid 

de heer J.C.M. Verschuren    lid 

mevrouw R.J.H.T. van Waardenburg   lid 

de heer M.L.M van Heijnsbergen  griffier 

de heer J.H.C.M. Briels    wethouder  

mevrouw G.T. Buter    wethouder  

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. In deze eerste vergadering van de 

commissie Sociaal Domein in nieuwe samenstelling wordt op initiatief van de voorzitter een kort 

voorstelrondje gehouden. 

 

2. Vaststelling van de agenda 

De voorzitter licht toe dat agendapunt 8 (bespreking uitkomsten debat minimabeleid) van de 

agenda is gehaald en dat dit onderwerp op 17 juni a.s. in de commissie zal worden behandeld. 

De heer Brouwers spreekt de hoop uit dat het geen gewoonte wordt om conceptagenda’s aan te 

passen. 

De voorzitter zal dit onder de aandacht brengen bij het presidium. 

De agenda wordt vervolgens conform het concept vastgesteld. 

 

3. Spreekrecht 

Er hebben zich geen insprekers gemeld. 

 

4. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van commissie 

Maatschappelijke Ontwikkeling van 11 maart 2014 

De besluitenlijst wordt vastgesteld. 

Toezeggingenlijst: 

De heer Brouwers informeert naar de stand van zaken met betrekking tot de Atlant Groep en de 

voorgenomen samenwerking met het Werkplein. 

Wethouder Buter meldt dat in de vorige raadsvergadering de Strategische Kadernotitie 

Participatiewet Peelregio is vastgesteld en dat er verder op dit moment niets actueels te melden 

is. Zodra er nieuwe ontwikkelingen zijn zal de commissie daarvan in kennis gesteld worden. 

Wethouder Briels vult aan dat de Participatiewet nog niet door de Eerste Kamer is goedgekeurd. 

Bedoeling is dat de samenwerking voor het einde van dit jaar zijn beslag krijgt. Hij wijst erop 

dat het onderwerp transities binnen Peel 6.1 voortaan standaard op de agenda van de 

commissie wordt geplaatst.   

 

 



 

5. Ingekomen stukken en mededelingen 

De heer Biemans heeft sympathie voor het verzoek van de schuttersgilden. Hij vraagt wat het 

college hiermee doet. 

Wethouder Briels merkt op, dat het college het verzoek in overeenstemming met de richtlijnen 

van het subsidieprogramma niet heeft ingewilligd. Aangegeven is dat het verzoek bij de 

evaluatie van het huidige subsidieprogramma 2012-2015 zal worden meegenomen. Hij zal de 

brief van het college op extranet laten plaatsen. 

De heer Brouwers meldt dat zijn fractie in de raadsvergadering van 5 juni a.s. met een motie zal 

komen om het verzoek te honoreren. 

 

6. Stand van zaken voorzieningenclusters 

Wethouder Buter licht kort de stand van zaken met betrekking tot het voorzieningencluster in 

Aarle-Rixtel toe. Zij meldt dat het college heeft besloten om een proefsleuvenonderzoek uit te 

voeren. 

Mevrouw Van Waardenburg wijst op het ontbreken van fietsenstallingen bij de tijdelijke 

voorziening in Aarle-Rixtel.  

De heer Verschuren informeert naar de mogelijkheid van speelvoorzieningen bij het 

voorzieningencluster en op het Kuiperplein in Lieshout. Eerder is door de toenmalige wethouder 

Vereijken verklaard dat hier geld voor zou zijn. 

Met betrekking tot de sporthal in Beek is door middel van foto’s gewezen op verschillende 

schades. Hij vraagt wanneer deze hersteld zullen worden.  

De heer Brouwers informeert naar de toegankelijkheid van de parkeervoorziening bij de 

begraafplaats in Lieshout. Verder wijst hij op een mogelijk gevaarlijke situatie die in het donker 

kan ontstaan met de neerklapbare paaltjes.  

Wethouder Buter meldt dat wethouder Van Zeeland bezig is met een onderzoek naar de 

parkeersituatie in Lieshout. Als dit is afgerond zal de commissie hierover geïnformeerd worden. 

Met betrekking tot de overige vragen heeft zij op dit moment geen antwoord paraat. Zij zal de 

commissie hier op korte termijn over informeren. 

 

7. Besluitvorming in het kader van de Transitie Jeugdzorg (notitie 21 voor de 

jeugd) 

Door de fractie PNL zijn schriftelijk een aantal vragen gesteld die door de organisatie zijn 

beantwoord. 

Er wordt door de verschillende commissieleden een groot aantal technische vragen gesteld 

waardoor een levendige discussie over het onderwerp ontstaat.  

Men maakt zich vooral zorgen over de financiële risico’s voor de gemeente als gevolg van de 

open eind regeling. Er wordt speciale aandacht gevraagd voor een goede communicatie. Men is 

erg benieuwd naar de speelruimte die de raad heeft bij de lokale invulling van deze taak.  

Verder wordt met name aandacht gevraagd voor het voorkomen van een vergaande 

bureaucratisering en wordt met nadruk gepleit voor een goede opbouw en leesbaarheid van het 

raadsvoorstel met een duidelijke opsomming van de voorliggende beslispunten. 

Wethouder Briels wijst erop, dat er op veel aspecten nog geen duidelijkheid wordt geboden door 

het rijk. Zo heeft hij nog geen notie van de kosten. Hij hoopt hierover meer duidelijkheid te 

krijgen in de aankomende mei-circulaire. Hij geeft aan dat veel van de gestelde technische 

vragen in het beleidsplan beantwoord zullen worden. Daarnaast zal ook de thematische 

raadsbijeenkomst van 15 mei a.s. over het thema jeugdzorg meer duidelijkheid geven. Het 

voorstel zoals dat nu voorligt is in alle Peelgemeenten gelijk en dient enkel om de kaders vast te 



 

stellen voor de inkoop van vormen van zorg op SRE-niveau. Hij merkt op dat de Verordening 

Leerlingenvervoer dit jaar zal worden vastgesteld. Verder wijst hij erop dat regionale 

samenwerking in de jeugdzorg onontkoombaar is gelet op de complexiteit van de materie. 

Samenwerking betekent ook concessies doen.  2015 is een vrij beleidsarm jaar. Hij beaamt dat 

een goede communicatie van groot belang is, waarbij het de kunst is om dit op het juiste 

moment en in juiste vorm te doen.  

Hij vindt het belangrijk dat professionals een ruime mate van handelingsruimte krijgen. Daarbij 

is het van belang een goede balans te vinden tussen het geven van vertrouwen en voldoende 

controle. 

Hij zegt tot slot toe de regionale ondersteuningsplannen van OOGO met betrekking tot de 

ondersteuning die geboden wordt in het primair en voortgezet onderwijs ter inzage te geven. 

Voor zover bekend zal hij ook een overzicht van budgetten in het sociale domein overleggen.  

Om het raadsvoorstel te verduidelijken zal hij zorgen voor een begeleidend schrijven, waarin 

beter aangegeven wordt waartoe de raad gaat besluiten. 

 

De commissie adviseert de raad om het voorstel als bespreekstuk in de raad te behandelen. 

 

8. Stand van zaken transities Peel 6.1 

Wethouder Briels meldt dat dit onderwerp afgelopen donderdag bij de presentatie van de 

organisatie aan de raad uitvoerig is besproken.  

De heer Maas informeert of het mogelijk is de stukken van die presentatie te krijgen.  

Wethouder Briels zegt toe de presentaties ter beschikking te zullen stellen. Desgewenst kan het 

presidium aangeven dat er in een volgende commissievergadering een aanvullende ambtelijke 

toelichting wordt gegeven. 

 

9. Rondvraag 

De heer Maas vraagt of de portefeuillehouder bekend is met de aankomende verplichting in de 

Wet WMO tot het bieden van een luisterend oor aan de ingezetenen en de brief die de Stichting 

Sensoor in dat kader naar de gemeente heeft gestuurd.  

Wethouder Briels is bekend met de brief. Hij wijst erop dat het rijk geen middelen toevoegt aan 

de overdracht van deze taak. Momenteel wordt bekeken of we deze verplichte taak in 

Peelverband kunnen oppakken.  

De heer Maas wijst op een verzoek van de WMO raad om de commissie en gemeenteraad te 

informeren. Hij vraagt of de wethouder dit verzoek wil honoreren en daartoe het initiatief wil 

nemen. 

Wethouder Briels ondersteunt het verzoek wel, maar wijst erop dat het aan het presidium is om 

op dit verzoek in te gaan. 

De heer Brouwers heeft vernomen dat de klok van het voormalige gemeentehuis van Beek en 

Donk te koop zou zijn. Hij vraagt of het interessant is voor de gemeente om tot aankoop hiervan 

over te gaan.  

Wethouder Briels verzoekt de heer Brouwers om de gegevens van de aanbieder door te geven. 

Er schijnen namelijk meerdere ‘originele’ klokken in omloop te zijn.  

De heer Brouwers vraagt of het mogelijk is om subsidieverzoeken in het kader van ‘Juni 

watermaand’ tijdig te behandelen, zodat deelnemende verenigingen en instanties tijdig weten 

waar men aan toe is.  

Wethouder Briels is bereid om eerder actie te ondernemen, maar wijst erop dat verenigingen 

zelf ook tijdig met hun verzoek moeten komen. Verder wijst hij erop dat hij geen invloed heeft 



 

op de aanvraagprocedure voor vergunningen die bij Rijkswaterstaat aangevraagd moeten 

worden.  

De heer Brouwers vraagt hoe het staat met de plannen rondom ‘Laarbeek, Waterpoort van de 

Peel’.  

Wethouder Briels geeft aan dat een business case over dit onderwerp wordt onderzocht. Op 

korte termijn zal hierover overleg gevoerd worden met de gemeente Helmond. Hij zal de 

commissie hiervan op de hoogte houden. 

De heer Brouwers wijst op de situatie bij de accommodatie van de Scoutinggroep Lieshout/-

Mariahout. Hij heeft foto’s gezien waaruit blijkt dat de werkzaamheden nog niet klaar zijn. Hij 

zou graag zien dat dit goed wordt opgelost. 

Wethouder Briels bestrijdt dat de situatie niet goed is. Hij zegt toe bij de behandelende 

ambtenaren te informeren wat de stand van zaken is. Hij merkt op dat hij zich wel zorgen 

maakt over het teruglopend aantal leden van de Scoutinggroep. 

Mevrouw Van Waardenburg heeft vernomen dat er problemen zouden zijn met betrekking tot de 

opslagruimte van Cendra. Zij vraag wat de stand van zaken is. 

Wethouder Briels geeft aan dat bij hem geen problemen bekend zijn. Er is sprake van goed en 

regelmatig overleg met Cendra  hierover. Er wordt gewerkt aan een uitbreiding, maar dat kost 

wat tijd. Hij zal navragen of er problemen zijn 

 

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 17 juni 2014. 

 

De griffier,    De voorzitter,  

 

 

 

 

M.L.M. van Heijnsbergen   J.P.H. Gruijters 

 

 


